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Раздел 1. Аудирование

1
   

Вы услышите 6 высказываний. Установите соответствие между высказываниями 
каждого говорящего A–F и утверждениями, данными в списке 1–7. Используйте 
каждое утверждение, обозначенное соответствующей цифрой, только один раз. 
В задании есть одно лишнее утверждение. Вы услышите запись дважды.  
Занесите свои ответы в таблицу.

1. It is necessary to take care of your pet’s health if it has problems.

2. Having two pets can be more enjoyable than having one.

3. Giving an unwanted pet a home is an opportunity to do something kind.

4. Each and every pet has an interesting and unique personality.

5. Choosing the right pet is a very important decision.

6. A pet often loves its owner and can be like a best friend.

7. Pets need something to play with, just like people do.

Говорящий A B C D E F

Утверждение
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Вы услышите диалог. Определите, какие из приведённых утверждений А–G 
соответствуют содержанию текста (1 – True), какие не соответствуют 
(2 – False) и о чём в тексте не сказано, то есть на основании текста нельзя дать 
ни положительного, ни отрицательного ответа (3 – Not stated). Занесите номер 
выбранного Вами варианта ответа в таблицу. Вы услышите запись дважды.

A  Vicky is not interested in seeing Jason’s costume for the party.

B  Vicky wants to spend a lot of money on a costume.

C  Jason first suggests that Vicky should dress up as a famous person.

D  Vicky knows what all of her friends are wearing to the party.

E  Jason suggests that Vicky wears normal clothes as part of her outfit.

F  Vicky’s mum will help Vicky make her outfit.

G  Vicky doesn’t want to start putting her outfit together straight away.

Утверждение A B C D E F G

Соответствие диалогу




